



CANADIAN  
UNITARIAN  
COUNCIL

CONSEIL  
UNITARIEN  
DU CANADA

---

## **CANADIAN UNITARIAN COUNCIL VISION STATEMENT**

**As Canadian Unitarian Universalists, we envision a world in which our interdependence calls us to love and justice.**

### **As Canadian Unitarian Universalists:**

Seven principles guide our choices,  
Six sources nourish our spiritis,  
Five aspirations help us grow.

### **As Canadian Unitarian Universalists, we aspire to be:**

#### **Deeply Connected**

We strive to foster healthy relationships amongst and within UU communities,  
with the broader world and with all life.

*Nous travaillons à cultiver des relations saines entre nous, parmi nos assemblées, avec la société et toute la vie qui nous entourent.*

#### **Radically Inclusive**

We strive to create hospitable, diverse, multi- generational communities.

*Nous travaillons à créer des communautés accueillantes, diverses, et multigénérationnelles.*

#### **Actively Engaged**

We strive to work joyfully for a just and compassionate society,  
experimenting with new forms of community.

*Nous travaillons joyeusement pour une société plus juste et compatissante, et nous explorons de nouvelles façons d'être en communauté.*

#### **Theologically Alive**

We seek to be ever-evolving in our understanding, open to new knowledge.

*Nous cherchons à évoluer continuellement dans notre façon de voir, toujours ouverts à de nouvelles connaissances et perspectives.*

#### **Spiritually Grounded**

We seek transformation through personal spiritual experiences and shared ritual.

*Nous cherchons la transformation à travers les expériences spirituelles personnelles et le rituel partagé.*